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 Der var indkaldt til generalforsamling og smørrebrød kl. 19.00 i Kjeldsens 

konference. Der var 19 deltagere og bestyrelsen var ekstatisk …. 
 

1 Valg af dirigent og referent 
Deltagerne valgte enstemmigt Erik Johansen som dirigent og Michael 
Steffensen valgte sig selv som referent. 
 

2 Formandens beretning 
 
”Ved sidste års generalforsamling var kun bestyrelsen lstede, så tak for det 
store fremmøde. 
Jeg har siddet i bestyrelsen siden 1996 
Jeg startede med at smadre både økonomien og seniorafdelingen.  
I år har jeg været Formand/ungdomsudvalg og kasserer 
Vi har købt os l ydelser – kasserer og che ræner. måske er det frem den 
Vi havde problemer med træneres faglige niveau ved sæsonstart, men 
Chris an Steffensen redede os og blev che ræner. 
Der er opnået gode rela on l kommunen – vi tog kage med l møde med 
Klaus  
Vi har stadig problemer med lyset – kr. 150.000 koster nye armaturer.  
Pickleball er en halv succes – gamle badmintonspillere er kommet lbage og 
kan spille. 
DGI – god rela on – både med badminton og pickleball. Niels fra DGI kommer 
forbi for at hjælpe med at søge midler l nye pickleball net-stænger.  
Scansport – god rela on – men det koster en del kage.  
Nye net har jeg bes lt.  
Bestyrelsen har meget få møder. Monika træder ud og vi takker for hendes 
indsats.  
Klub mesterskab – Det var en god oplevelse.  
Tak l Sonja for kiosken.  
Tak l bestyrelsen for deres store indsats.  
Frem den – mit sidste år som formand, klubben skal finde en afløser.” 
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3 Godkendelse af klubbens regnskab 

 
Regnskabet udviser et underskud på kr. -53.413,80. 
 
Hvis man fremskriver indtægter og udgifter viser budgettet et underskud på 
kr.  
75.800. 
 
Generalforsamlingen godkendte regnskabet og gav bestyrelsen mandat til at 
fremkomme med forslag til opjustering af kontingenter og nedjustering af 
trænerlønninger.  
Det blev besluttet, at GBC om 2 år ikke længere må have underskud på 
driften. 
  
 

4 Udvalgsberetninger: 
 
Ungdomsudvalg  
Monika Kindberg – tak for indsatsen.  
Trænerstaben består af: 
Chris an Steffensen – che ræner 
Caroline  
Albert 
Magne  
Chris an har dialogen med de andre trænere og samler lønsedler.  
Caroline stopper e er en meget flot indsats.  
Vi mangler en ny Caroline – vi vil evt. søge på Stenløse Gymnasium  
Vi har ingen hold l holdkampe – de e er en ambi on næste år. 
For få børn/medlemmer l homogene træninger. Holdene består af flere 
årgange. 
Mere leg end badminton …… 
Arrangementer: 
Natminton – stor succes og gentages.  
Klubmesterskab – stor succes – Invita on skal udsendes dligere næste 
sæson 
4 mødre har lkendegivet interesse for at hjælpe. 2 mødre har lavet et 
årshjul. 
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Motionsudvalg 
Vi har 159 aktive medlemmer mellem 7 og 81 år. 60 i ungdomsafdelingen og 
100 i motionsafdelingen. 17 medlemmer og over 70 år og 46 mellem 50 og 
70. Kun 7 medlemmer i tyverne – alle banelejere. 
 
Af de 100 medlemmer spiller ca. 50 på hold mandag, tirsdag eller torsdag 
aften. 16 spiller på formiddagshold, 11 pickleball (7 også talt med til 
badminton) og så har vi ca. 30 banelejere. 
 
Vi havde tilmeldt 2 hold til DGI 4 herrer samt 1 hold til SEN +40 4+2 A-række. 
Ganløse 1 4 herrer hold spillede 8 kampe i mesterrækken med 2 sejre. 
Ganløse 2 4 herrer hold havde også en svær sæson i serie 4 og endte på en 7. 
plads i en 9 holds pulje. 4+2 holdet endte på en 7. plads ud af 8 efter flere 
meget lige kampe. Den ene sejr kom i en kamp hvor modstanderen meldte 
afbud. 
 
Ingen spillere har deltaget i individuelle turneringer. 
 
Vi afholdt klubmesterskaber i april. Der var i alt 30 tilmeldte i U9, U11, U13 
samt voksen A+B rækker. Der var 12 spillere tilmeldt i A-rækken og 9 i B-
rækken. Det var et godt organiseret stævne – tak til Lars og Michael – som er 
med til at styrke følelsen af en samlet klub for all spillere. 
 
Derudover er vi fortsat med en ny idrætsgren op som forsøg. Pickleball blev 
introduceret til os af DGI og vi spillede for sjov i forbindelse med 
juleafslutningen i december 2022. Vi er nu 11 spillere, men der er plads til 
mange flere. Vi har haft flere der har prøvet, men desværre ikke spillet 
videre. 
 

5 Fastsættelse af kontingent. 
 
Voksne kr. 1.400 pr. år.  
Børn og ungdom kr. 850 pr. år.  
Pickleball kr. 800 pr. år.  
. 
Bestyrelsen fremkommer med forslag til nye kontingenter for at strategien 
om drift overskud kan opfyldes.  
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6 Behandling af indkomne forslag 

 
Bestyrelsen skal være kontingent frie – godkendt 
 
Ændring af kontingent – 1 holdtilmelding 100 % kontingentbetaling, 
2. holdtilmelding 80 % kontingentbetaling, 3 holdtilmelding kontingentfri – 
godkendt.  
 
Sommerfest hos Peer Nielsen i juni – godkendt. 
 
 

7 Valg af bestyrelse  
 
Bestyrelsen er: 
Michael Steffensen – formand (ønsker genvalg) 
Hasse Lauridsen – kasserer (ønsker genvalg) 
Jeppe Obdrup – motionsudvalgsformand (ønsker genvalg) 
Monika Kindberg – ungdomsudvalgsformand (udtræder) 
Lars Næsby – sekretær (ønsker genvalg) 
Lars Vilien Midtgaard – menigt medlem (ønsker genvalg) 
 
Kathrine Winther – ny ungdomsudvalgsformand. Stort applaus fra 
forsamlingen 😊 
 
Vælges i lige år: 
Formand, sekretær, motions/veteranudvalgsformand og 1 menigt 
bestyrelsesmedlem 
 
Vælges i ulige år. 
Næstformand, kasserer, seniorudvalgsformand, ungdomsudvalgsformand  
 
Den ordinære generalforsamling vælger tillige 2 suppleanter for 1 år af 
gangen 
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8 Valg af revisorer og suppleant 

 
Revisorerne er: 
Anders Højer – (ønsker genvalg) 
Jesper Jonasson – (udtræder) 
 
Ny revisor – Claus Baumann 
 
Suppleanten er: 
Lars Vilien Midtgaard – (ønsker genvalg) 
 
Den ordinære generalforsamling vælger 2 revisorer og 1 suppleant.  
 
Revisorerne vælges for 2 år ad gangen men afgår skiftevis. Suppleanten 
vælges for 1 år. 
 

9 Valg af delegerede. 
 
Vi plejer at vælge Peer Nielsen – dette blev godkendt.  
 

10 Eventuelt 
Der etableres et aktivitetsudvalg bestående af: 
Dorte Baumann 
Trine Jansen 
Jørgen Vienberg  
Erik Johansen 
 
Der vil gøre gode ting bl.a. arbejde med lyset i hallen og arbejde for mere 
pickleball 
 
Lars Vilien Midtgaard vil arbejde med at få egen adgang til hallen, som fitness 
klubben har.  
 
Margrethe Baumann efterspurgte invitationer til turneringer. Peer Nielsen vil 
udsende invitationer via GBC-online fremover.  

 
 

 


